
Bánkuti Motorsport, Rallycross OB, V. forduló, Kakucs Ring, Előzetes, 2014.09.03. 

 

Bánkuti Gábor: „Jó csatákra számítok” 

Végéhez érkezett a kéthónapos nyári szünet, így a Magyar Nyílt Rallycross Bajnokság, illetve az FIA Közép-Európai 

Zóna Trófea mezőnye hosszú idő után újra összecsap. A Bánkuti MotorSport kilencszeres magyar bajnoka, Bánkuti 

Gábor Kakucson eddig egy versenyen sem végzett a másodiknál rosszabb pozícióban, ám idén egy 3. hellyel is beérné 

a Super1600 felerősödött mezőnyében.  

Csapattársa, Zsipi Róbert is kellemes emlékeket őriz a Budapesttől mintegy 40 kilométerre található Kakucs Ringről, 

elvégre tavaly itt tette meg első lépéseit egy Peugeot volánjánál. Azóta versenyről versenyre egyre szorosabb barátságot 

köt a csapat kis Peugeot 306-osával, és érdekes lesz megfigyelni, egy év alatt mennyit fejlődött. A SuperNational 2000 

köbcentiméteres géposztályában jelenleg az előkelő 4. helyet foglalja el a bajnokság összesített pontversenyében, és 

csupán egy pont választja el a virtuális dobogótól, úgyhogy ilyen szempontból is komoly tétje lehet számára a most 

vasárnap következő futamnak. 

 

Bánkuti Gábor (Super1600, Peugeot 206) 

„A fuglaui verseny óta jó sok idő eltelt, úgyhogy volt időnk kikalapálni az autón keletkezett sérüléseket. Ezt leszámítva 

különösebb fejlesztést nem hajtottunk végre rajta. Kakucson újra azzal a motorral fogok menni, amivel tavaly bajnok 

lettem. Ez egy gyengébb motor, de megbízható, remélem, most is sikerül vele egy tisztes helytállást megvalósítanunk. 

Többen is lehagytak minket idén a fejlesztési versenyben. Elvileg a papírforma szerint egy 4. hely nézne ki nekem, de – 

ettől függetlenül – a dobogóra mindenképp szeretnék felállni. Amióta van OB Kakucson, a 2.-nál rosszabb helyen sosem 

végeztem még itt, de most tényleg nagyon örülnék már egy 3. helynek is az erőviszonyok ismeretében. Bár az élen 

tanyázó Luigihoz közel vagyok az összetettben, úgy érzem, a bajnoki cím idén elérhetetlen számomra, mert technikailag 



jóval fejlettebb az autója. Itt nagyon súlyos másodpercekről beszélünk, amit bravúrral sem lehet ledolgozni, legfeljebb 

esőben csökkenteni. Az már a jövő év kihívása lesz, hogy ezt a hátrány ledolgozzuk. Idén a fő célom, hogy a 

bajnokságban a 2. helyemet megőrizzem, ami szintén nem lesz egyszerű, mert a fiatalok is nagyon jönnek, és Kovács 

Marcell folyamatosan szállítja a jobbnál jobb helyezéseket. Ha nem is az 1. helyért, de szerencsére van és lesz csata, és ez 

engem mindig motivál, még kilenc bajnoki cím után is. Ha a 2. vagy a 3. helyért kell küzdeni, akkor küzdünk azért is, nincs 

ezzel probléma. Kakucson a pálya karakterisztikájából adódóan nincs lehetőség arra, hogy az erősebb technikákkal 

nagyon elhúzzanak tőlünk, ezért jó csatákra számítok, érdemes lesz kijönni a nézőknek.” 

 

Zsipi Róbert (SuperNational, Peugeot 306) 

„Az autón a srácok Fuglau óta is fejlesztgettek, illetve a kasztni kisebb-nagyobb sérüléseit helyrepofozták, úgyhogy 

készen állunk a következő megmérettetésre. Sajnos gyakorolni ebben a kéthónapos szünetben nem tudtunk, de ennek 

ellenére úgy gondolom, nem lesz nehéz visszarázódni, mert a kakucsi pályát kifejezetten kedvelem. Tavaly itt 

teljesítettem életem első autóversenyét, és egyből elnyerte a szimpátiámat a vonalvezetés. A bukóterek is nagyok, így 

abszolút biztonságos keretek között lehet feszegetni saját magam és az autó határait. Várom már nagyon ezt a versenyt, 

jó lesz újra beleülni a gépbe és versenykörülmények között meghajtani.”  

 

 

 


